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Ambasadorul Franței la București, François Saint-Paul, a afirmat luni că a fost "frapat" de
poziția României pe tema refugiaților, de "absența de viziune pe termen lung și de
înțelegere a oamenilor politici români pe subiect".

  

"Am fost frapat de poziția României pe chestiunea refugiaților. Ceea ce m-a frapat a fost
absența de viziune pe termen lung și de înțelegere a oamenilor politici români pe subiect și deci
poziția defensivă, regresivă pe această chestiune de a primi 6.000 de persoane", a declarat
François Saint-Paul, cu prilejul participării sale la semnarea unei convenții de parteneriat
științific între Academia Română și Ambasada Franței în România.

  

În opinia lui sunt două explicații: o anumită pasivitate a societății românești, respectiv
"slăbiciunea" clasei politice, care nu știe să anticipeze.

  

"Nu putem spune merge bine, dar nu pot lua 2.000 de persoane în plus. Acesta este primul
lucru", a spus Saint-Paul.

  

Ambasadorul francez a fost de părere că în materie de primire a refugiaților România are o
capacitate enormă să se organizeze.

  

François Saint-Paul a opinat că integrarea refugiaților nu este doar problema instituțiilor statului.
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